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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1724 Halva basbeloppsregeln och friluftslivets organisationer

På ett seminarium i Almedalen, arrangerat av Jägareförbundet, sa 
landsbygdsministern att undantaget i socialavgiftslagen, den så kallade halva 
prisbasbeloppsregeln, även ska gälla friluftslivets organisationer, en regel som 
omfattar idrottsföreningar.

Eftersom finansministern på en fråga ställd av mig i november förra året 
svarade att man då inte hade något förslag om att utvidga undantaget i 
socialavgiftslagen uppkommer frågan om landsbygdsministerns uttalande är att 
ses som hans eget ställningstagande eller som regeringens.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

Hur avser ministern att agera i frågan om att även friluftslivets organisationer 
ska omfattas av halva prisbasbeloppsregeln?

………………………………………

Saila Quicklund (M)
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